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Schriftelijke vragen S-519 Voetpad tussen 
Zetten en station Zetten-Andelst

V. Dinnissen 14 0481

Geachte GroenLinks-fractie en overige leden van de gemeenteraad, 

Op 22 september heeft u schriftelijke vragen gesteld over de aanleg van een voetpad tussen 
Zetten en station Zetten-Andelst. Met deze brief beantwoorden wij uw vragen.

1. De gemeente is bezig met het project stationsomgeving Zetten-Andelst. Is een voetpad tussen 
het station en het dorp onderdeel van dit project? Zo nee, is het college bereid om het voetpad 
in dit project op te nemen?
Een voetpad tussen het station en het dorp maakt geen onderdeel uit van het project 
stationsomgeving Zetten-Andelst. De grens van het project ligt net ten noorden van de 
aansluiting van het fietspad op de Parallelweg Noord. 
We zien wel meerwaarde in een voetpad maar nemen dit nu niet mee in dit project. Het zou 
namelijk de voortgang van het project stationsomgeving Zetten-Andelst kunnen vertragen.
Eerst moet er meer duidelijkheid komen over wat de impact zal zijn van mogelijke 
woningbouwontwikkelingen ten noorden van station Zetten-Andelst. 
Een ander belangrijk aspect is dat er geen ruimte is voor een vervolg van het voetpad langs de 
Stationsstraat naar het centrum van Zetten. Er zal verkend moeten worden of bij de 
ontwikkeling van Zetten Zuid (plandeel zuid) mogelijkheden zijn om het voetpad aan te leggen.
Als er helderheid is over al deze ontwikkelingen kan na worden gegaan of een voetpad 
haalbaar is. Hierna volgt dan mogelijk een PNL aanvraag.

2. Wat zijn de kosten voor de aanleg van het bedoelde voetpad?
We hebben momenteel geen inzicht in de kosten van de aanleg van een voetpad. Er zijn nog 
te veel onduidelijkheden over het mogelijke tracé van een voetpad.  

3. Wat heeft het college van de gemeenteraad nodig om het bedoelde voetpad te
kunnen realiseren?
Zie de beantwoording van de vraag 1.
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Hoogachtend,

burgemeester en wethouders,
de gemeentesecretaris,

P.J.E. Breukers

de burgemeester, 

R.P. Hoytink-Roubos 


